
 
FINANŠU KOMITEJA 

Reģistrācijas Nr.90000024205 
Brīvības iela 120, Jēkabpils, Jēkabpils novads, LV – 5201 

Tālrunis 65236777, fakss 65207304, elektroniskais pasts pasts@jekabpils.lv 

SĒDES PROTOKOLS 
Jēkabpils novadā 

 

11.01.2024.                      Nr. 1 

 
Atklāta sēde 
Sēdes vieta        Rīgas iela 150A, Jēkabpils/Microsoft Teams platforma 
Sēde sasaukta 11.01.2024. plkst. 10:00  
Sēde atklāta  11.01.2024. plkst. 10:00 
 

Sēdi vada  Jēkabpils novada domes priekšsēdētājs Raivis Ragainis 

Protokolē  Komisiju sekretārs Diāna Ivanova 
 
Piedalās deputāti: Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars Kraps, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, 
Ilmārs Luksts, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, Leonīds Salcevičs, Māris Trušelis, Valdis Vizulis 
 
Nepiedalās deputāti: Andrejs Gavrilovs (par nepiedalīšanās iemesliem informēts sēdes vadītājs), Alfons 
Žuks (atvaļinājumā), Aivars Vanags (par nepiedalīšanās iemesliem informēts sēdes vadītājs) 
Ainars Vasilis (attaisnotā prombūtnē), Elīna Serkova (par nepiedalīšanās iemesliem informēts sēdes 
vadītājs), Māris Dimants (par nepiedalīšanās iemesliem informēts sēdes vadītājs). 
 
Piedalās pašvaldības administrācijas darbinieki, uzaicinātās personas: 
Juridiskās nodaļas juriste Liene Liepa 
Juridiskās nodaļas vadītāja Dace Gluha 
Jēkabpils Tautas nama vadītājs Aigars Godiņš 
Projektu vadības nodaļas Vecākais projekta vadītājs Agnese Kalniņa 
Finanšu ekonomikas nodaļas vadītāja Gita Kalniete 
Jēkabpils Sporta skolas direktors Edgars Lamba 
Jēkabpils Sporta centra direktors Juris Bobrovs 
SIA “Jēkabpils reģionālā slimnīca” Valdes priekšsēdētājs Ervīns Keišs  
 
Darba kārtība 
1. Darba kārtības apstiprināšana 
2. "Par finansējumu" (Tautas nams) 
3. "Par grozījumu Jēkabpils novada domes 26.05.2022. lēmumā Nr.456 “Par maksas pakalpojumiem”" 
(Jēkabpils Tautas nams) 
4. "Par maksas apstiprināšanu" (SIA “Jēkabpils reģionālā slimnīca”) 
5. "Par naudas balvām par izciliem sasniegumiem sportā" (Jēkabpils Sporta skola) 
6. "Par apsaimniekošanas pakalpojumu līguma grozīšanu" (SIA "Rīgas nami") 
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7. "Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 27.04.2023. lēmumā Nr.298 “Par komisijas izveidošanu 
un nolikuma apstiprināšanu”" (projektu ideju pieteikumu vērtēšanas komisija) 
8. "Par grozījumiem 23.02.2023. lēmumā Nr. 165 “Par grozījumiem Zemgales plānošanas reģiona 
Deinstitucionalizācijas plānā (2017-2020)”" 
9. 'Par palīdzību privāto ceļu tīrīšanā no sniega Jēkabpils novadā" 
10. PAPILDJAUTĀJUMS "Par autotransporta izdevumu apmaksu"  (Barikāžu atceres pasākumam) 
11. INFORMATĪVI "Informācija par Finanšu ekonomikas nodaļas pieņemtajiem lēmumiem par 
nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 2023.gadā" 

 

1.  
Darba kārtības apstiprināšana 

 
Priekšlikumu iesniedza Raivis Ragainis:  
 Lūdz papildināt Finanšu komitejas sēdes darba kārtību ar papildus jautājumu: 
"Par autotransporta izdevumu apmaksu"  (Barikāžu atceres pasākumam).  

 
R.Ragainis aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, Ilmārs Luksts, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, 
Leonīds Salcevičs, Māris Trušelis, Raivis Ragainis, Valdis Vizulis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
nolemj:  

priekšlikums “papildināt Finanšu komitejas sēdes darba kārtību ar papildus jautājumu: 
"Par autotransporta izdevumu apmaksu"  (Barikāžu atceres pasākumam) apstiprināts. 
 
R.Ragainis aicina balsot par darba kārtību. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, Ilmārs Luksts, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, 
Leonīds Salcevičs, Māris Trušelis, Raivis Ragainis, Valdis Vizulis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
nolemj: 

apstiprināt darba kārtību ar izmaiņām (darba kārtība pielikumā). 
 

2.  
"Par finansējumu" (Tautas nams) 

 
Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par finansējumu" (Tautas nams).  

Sagatavotājs Aigars Godiņš. 
Informē R.Ragainis - noslēgti 3 līgumi, kuriem bija paredzēti avansa maksājumi pagājušajā gadā, 
šobrīd uz budžetu jāpieņem lēmums, lai  finansējumu varētu iekļaut budžetā. 
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Izpildvara strādā pie šī jautājuma, jo nedrīkstēja būt parakstīts līgums, kamēr ir paredzēts visam 
finansējums nevis tikai avansam. R.Ragainis skaidro par sistēmas  klūdu DVS "Namejs", kas pieļāva, 
ka šāds līgums aiziet līdz parakstītājam, tiks organizēts, lai šāda situācija vairāk neatkārtotos. 
A.Godiņš skaidro - darbi vēl turpinās, būve ir sakārtota, galvenais jautājums - iekārtu un aparatūras 
iegāde. 
Jautā A.Kraps - cik pasākumu notika decembrī? 
A.Godiņš skaidro - decembrī visu sakārtoja, visas sitēmas, pasākumi sāksies 12.janvārī. 
Jautā A.Kraps -par iekārtu  nomu. A.Godiņš - nomāja uz  4 mēnešiem, bet ja iepirks, tad lauzīs šo 
līgumu 
Jautā A.Kraps -kāpēc neizsludināja iepirkumu  ārtāk? 
A.Godiņš skaidro  - bija problēmas ar iekārtu piegādes termiņiem, skaidro darbu ar tāmēm.  
Skaidro R.Ragainis iepirkuma procedūru. 
Jautā A.Kraps par 3 avansa maksājumiem līgumiem un kurās budžeta pozīcijās tie tika iekļauti? 
Atbild G.Kalniete - Tautas nama tāmē iekļauts finansējums,  
Jautā A.Kraps - līdz budžeta grozījumiem?Jo līgums tika noslēgts decembra sākumā. 
Atbild G.Kalniete - Tautas nama tāmē sākotnēji bija 200 000 euro daļējs finansējums. Septembra 
budžeta grozījumos tika mainīts mērķis. 
Jautā A.Kraps - līgums ir parakstīts, kādēļ tas tika parakstīts bez seguma? 
Skaidro R.Ragainis par tehnisko problēmu plūsmā parakstīšanai, šobrīd to risina. 
Jautā A.Kraps - kādēļ nav juristu saskaņojuma? 
Atbild L.Liepa - būs saskaņojums, līdz ārkārtas domes sēdes sākumam. 
Izsakās A.Kraps - šim lēmuma projektam bija jābūt jau novembrī, tādēļ balsojumā nepiedalās. 
Izsakās L.Salcevičs - kas bija ierosinātājs šīs kļūdas labojumam. 
Atbild R.Ragainis par Nameja sistēmas darbību. 
Jautā A.Kraps -kas būs, ja deputāti nobalsos "Pret"? 
R.Ragainis atbild  -lauzīs līgumu, daļējs finansējums avansam bija, ir bijis domes lēmuma par atbalstu 
Tautas nama aprīkojumam. 
Ja nepieņems lēmumu, pasākumu nebūs, Tautas nams ir sakārtots vizuāli tehniski, bet darboties spējīgs 
tas nebūs. 
Izsakās A.Kraps - šis lēmums nav korekts. 
Izsakās E.Menķis - vai šāda apmēra līgumi netiek izrunāti klātienē vai komunikācija notiek un tiek 
parakstīti Namejā? 
Skaidro R.Ragainis par līgumu plūsmu Namejā, kļūda ir konstatēta un novērsta. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Daina Kalve, 
Daina Vītola, Ilmārs Luksts, Kārlis Stars, Māris Trušelis, Raivis Ragainis), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 
(Edvīns Meņķis, Kaspars Štolnieks, Leonīds Salcevičs, Valdis Vizulis), balsojumā nepiedalās Aivars 
Kraps, nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par finansējumu" (Tautas nams) (lēmuma projekts pielikumā) 
un iesniegt izskatīšanai 11.01.2024. ārkārtas domes sēdē. 
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3.  
"Par grozījumu Jēkabpils novada domes 26.05.2022. lēmumā Nr.456 “Par maksas 

pakalpojumiem”" (Jēkabpils Tautas nams) 
 

Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par grozījumu Jēkabpils novada domes 26.05.2022. 
lēmumā Nr.456 “Par maksas pakalpojumiem”" (Jēkabpils Tautas nams).  
Sagatavotājs Lidija Jansone. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, Ilmārs Luksts, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, 
Leonīds Salcevičs, Māris Trušelis, Raivis Ragainis, Valdis Vizulis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par grozījumu Jēkabpils novada domes 26.05.2022. lēmumā 
Nr.456 “Par maksas pakalpojumiem”" (Jēkabpils Tautas nams) (lēmuma projekts pielikumā) un 
iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

4.  
"Par maksas apstiprināšanu" (SIA “Jēkabpils reģionālā slimnīca”) 

 
Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par maksas apstiprināšanu" (SIA “Jēkabpils reģionālā 

slimnīca”).  
Sagatavotājs Dace Gluha. 
Valdes priekšsēdētājs E. Keišs informē par maksas pakalpojuma cenrādi, cenu koriģēšanu, šī pozīcija 
sastāda 3% no visiem ienākumiem. 
A.Kraps jautā - vai katru gadu apstiprina maksas pakalpojumus? 
Atbil D.Gluha - noslēgts jauns deleģēšanas līgums, pamatojoties uz Valsts iekārtas likumu, ir jābūt 
domes lēmumam par maksas apstiprināšanu, jābūt noteiktai kārtībai, kā maksa tiek noteikta, tā ir 
atrunāta lēmuma 2.punktā. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, Ilmārs Luksts, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, 
Leonīds Salcevičs, Māris Trušelis, Raivis Ragainis, Valdis Vizulis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par maksas apstiprināšanu" (SIA “Jēkabpils reģionālā 
slimnīca”) (lēmuma projekts pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

5.  
"Par naudas balvām par izciliem sasniegumiem sportā" (Jēkabpils Sporta skola) 
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Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par naudas balvām par izciliem sasniegumiem sportā" 
(Jēkabpils Sporta skola).  
Sagatavotājs Baiba Grasa. 
Skatīts 04.01.2024. Sociālo, izglītības, kultūras, sporta un veselības aizsardzības jautājumu komitejā. 
Informē E.Lamba. 
I.Luksts - rosina apzināt Karpu makšķerēšanas uzvarētājus. 
R.Ragainis - katram ir iespēja pieteikties, varbūt vajag iet uz Federācijas sniegto informāciju. 
Atbild E.Lamba- kā mums apzināt visus sporta veidus? 
A.Nitišs rosina - jāmaina sistēma, daudz sporta veidi, kuri nav iesniegti. Sporta dzīvi vada Sporta 
centrs, jāmaina nolikumu - uzdot Sporta centram apzināt sporta Federācijas, kurās jēkabpilieši pārstāv 
novadu un gūst augstus rezultātus, sniedz šo informāciju Sporta centram. 
Izsakās K.Štolnieks - vai pašam ir jāraksta iesniegums, tas ir kā pazemojums, pašiem jāapzina savi 
sportisti. 
Izsakās A.Bojāre - tā ir kā pabalsta lūgšana. Nezināja, ka makšķernieki var pieteikties. E.Lamba- daži 
negrib, lai viņus apbalvo, atsakās no apbalvojuma. 
R.Ragainis piekrīt, ka jāabalvo visi. 
A.Nitišs rosina - papildināt nolikumu, Sporta centram vākt informāciju par sportistiem, nav 
pieņemami, ka paši sportisti lūdz naudas balvu. A.Nitišs zsaka priekšlikumu šo jautājumu izskatīt 
nākamajā sociālo lietu komitejā. 
L.Salcevičs - kurš būs tas universālais cilvēks, kurš apzinās visus sporta veidus un sportistus? 
R.Ragainis rosina - federācijām izsūta pieprasījumu, ar kuru sniedz informāciju par sportistiem. R. 
Ragainis norāda, ka ir A.Nitiša priekšlikums virzīt sociālo lietu komitejā jautājumu par grozījumiem 
nolikumā par naudas balvām. 
L.Salcevičs jautā par sportistu krosmintonā. 
J.Bobrovs - pārstāv Jelgavas klubu. Sporta centrs nav visās biedrībās kā biedrs, tādēļ labrāt šo 
informāciju nesniegs mums, jo informācijas gūzma ir liela. 
R.Ragainis rosina - ir jādiskutē par šo jautājumu. 
A.Nitišs izsakās - nav jābūt obligāti federāciju biedram, var uzrakstīt tipveida vēstuli, lai sniedz 
informāciju. R.Ragainis norāda, ja būs kaut kas papildināms uz domes sēdi, tad lūgums iesniegt to līdz 
domes sēdei. 
 
Priekšlikumu iesniedza Ilmārs Luksts: 
Papildināt apbalvojamo personu sarakstu ar godalgoto vietu ieguvējiem, kuri guvuši sasniegumus 
jauniešu Latvijas čempionātā karpu makšķerēšanā. 
 
R.Ragainis aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, Ilmārs Luksts, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, 
Leonīds Salcevičs, Māris Trušelis, Raivis Ragainis, Valdis Vizulis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
nolemj:  
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priekšlikums “Papildināt apbalvojamo personu sarakstu ar godalgoto vietu ieguvējiem, kuri 
guvuši sasniegumus jauniešu Latvijas čempionātā karpu makšķerēšanā” apstiprināts. 
 
R.Ragainis aicina balsot par lēmuma projektu. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, Ilmārs Luksts, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, 
Leonīds Salcevičs, Valdis Vizulis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, balsojumā nepiedalās Māris Trušelis 
un Raivis Ragainis, nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par naudas balvām par izciliem sasniegumiem sportā" 
(Jēkabpils Sporta skola) (lēmuma projekts pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

6.  
"Par apsaimniekošanas pakalpojumu līguma grozīšanu" (SIA "Rīgas nami") 

 
Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par apsaimniekošanas pakalpojumu līguma grozīšanu" 

(SIA "Rīgas nami").  
Sagatavotājs Vineta Verečinska. 
Skatīts 04.01.2024. Attīstības un tautsaimniecības komitejā. 
Informē R.Ragainis par izmaiņām apsaimniekošanas maksā. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 12 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Daina Kalve, 
Daina Vītola, Edvīns Meņķis, Ilmārs Luksts, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, Leonīds Salcevičs, Māris 
Trušelis, Raivis Ragainis, Valdis Vizulis), "Pret" – 1 (Aivars Kraps), "Atturas" – nav, nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par apsaimniekošanas pakalpojumu līguma grozīšanu" (SIA 
"Rīgas nami") (lēmuma projekts pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

7.  
"Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 27.04.2023. lēmumā Nr.298 “Par komisijas 

izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu”" (projektu ideju pieteikumu vērtēšanas komisija) 
 

Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 27.04.2023. 
lēmumā Nr.298 “Par komisijas izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu”" (projektu ideju pieteikumu 
vērtēšanas komisija).  
Sagatavotājs Liene Liepa. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, Ilmārs Luksts, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, 
Leonīds Salcevičs, Māris Trušelis, Raivis Ragainis, Valdis Vizulis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
nolemj: 
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apstiprināt lēmuma projektu "Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 27.04.2023. lēmumā 
Nr.298 “Par komisijas izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu”" (projektu ideju pieteikumu 
vērtēšanas komisija) (lēmuma projekts pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

8.  
"Par grozījumiem 23.02.2023. lēmumā Nr. 165 “Par grozījumiem Zemgales plānošanas reģiona 

Deinstitucionalizācijas plānā (2017-2020)”" 
 

Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par grozījumiem 23.02.2023. lēmumā Nr. 165 “Par 
grozījumiem Zemgales plānošanas reģiona Deinstitucionalizācijas plānā (2017-2020)”".  
Sagatavotājs Agnese Kalniņa. 
Informē Agnese Kalniņa par izmaiņām. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, Ilmārs Luksts, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, 
Leonīds Salcevičs, Māris Trušelis, Raivis Ragainis, Valdis Vizulis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par grozījumiem 23.02.2023. lēmumā Nr. 165 “Par grozījumiem 
Zemgales plānošanas reģiona Deinstitucionalizācijas plānā (2017-2020)”" (lēmuma projekts 
pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

9.  
'Par palīdzību privāto ceļu tīrīšanā no sniega Jēkabpils novadā" 

 
Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts 'Par palīdzību privāto ceļu tīrīšanā no sniega Jēkabpils 

novadā".  
Sagatavotājs Dace Dzērve. 
Lēmuma projekts sagatavots pēc  04.01.2024. Sociālo, izglītības, kultūras, sporta un veselības 
aizsardzības jautājumu komitejas diskusijām. 
A.Kraps jautā - kādēļ netiek virzīts uz ārkārtas domes sēdi? 
R.Ragainis - lēmums darbosies ar jauno 2024. gada budžeta pieņemšanu.. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, Ilmārs Luksts, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, 
Leonīds Salcevičs, Māris Trušelis, Raivis Ragainis, Valdis Vizulis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu 'Par palīdzību privāto ceļu tīrīšanā no sniega Jēkabpils novadā" 
(lēmuma projekts pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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10.  
PAPILDJAUTĀJUMS "Par autotransporta izdevumu apmaksu"  (Barikāžu atceres 

pasākumam) 
 

Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par autotransporta izdevumu apmaksu"  (Barikāžu 
atceres pasākumam).  
Sagatavotājs Diāna Ivanova. 
Informē R.Ragainis. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, Ilmārs Luksts, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, 
Leonīds Salcevičs, Māris Trušelis, Raivis Ragainis, Valdis Vizulis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par autotransporta izdevumu apmaksu"  (Barikāžu atceres 
pasākumam) (lēmuma projekts pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

11.  
INFORMATĪVI "Informācija par Finanšu ekonomikas nodaļas pieņemtajiem lēmumiem par 

nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 2023.gadā" 
 

Izskatīšanai iesniegta "Informācija par Finanšu ekonomikas nodaļas pieņemtajiem lēmumiem 
par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 2023.gadā".  
Sagatavotājs Gita Kalniete. 
 

Sēde slēgta  11.01.2024., plkst. 10:55 

 

Sēdes darba process, ziņojumi, priekšlikumi/ierosinājumi, komentāri, diskusijas atspoguļoti sēdes 
ierakstā, fails pievienots sēdes protokolam. Komitejas sēdes protokols, kā arī komitejas sēdes 
audiovizuālais ieraksts ir publiski pieejams Jēkabpils pašvaldības māja lapā: https://www.jekabpils.lv 

 
Sēdes vadītājs:  Raivis Ragainis 

 
Sēdes protokolētājs: Diāna Ivanova 
 
 

DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 
LAIKA ZĪMOGU 

  


